

- **Delprosjekt C**
  - Hilde og Trygve har samsnakket litt om kommunikasjon og markedsføring. Forslag: Vi etablerer et delprosjekt C som tar mål av seg å gjennomføre en rebranding av digitale bibliotek tjenester i august/september 2023. Dette vil være en engangs-kampanje som ikke medfører økte kostnader inn i drifningen av et nasjonalt konsortium.
- **Utvidelse av referansegruppa (plan for involvering)**
  - Hilde foreslår at vi oppretter en ny referansegruppe eller utvider eksisterende, med nøkkelpersoner fra virksomheter som Sikt, DDF, Unit, NAV, etc. for å orientere/forankre/opplyse så bredt som mulig om Digin og på den måten forsøke å skape en bredere plattform for prosjektet ved overgangen fra prosjekt til drift i 2024. Kan vi sette opp noen mål eller klare tanker rundt involveringen av disse i forkant av utsendelsen av en evt. invitasjon?
- **Gjennomgang av forslag til søknad**
  - Se forslag til søknadstekst under. Økonomi og andre punkter oppdateres på møtet eller av Trygve i etterkant. Forslaget sendes ut til deltakere på oppstartsmøtet etter torsdagens prosjektmøte
- **Gjennomføring av mandagens oppstartsmøtes**
  - Hvordan legger vi opp de to timene, hva skal vi ha ut av møtet?
    - Trygve kjører slides
      - Status og organisering
      - Forslag til prosjektforløp
      - Hva skal barnet hete?
      - Innspill til søknaden?
      - Tilgang til eksisterende avtaler og priser
- **Eventuelt**
  - Møtevirksomhet
    - Hver 14. dag fellesmøter.
    - Enkeltmøter som ikke alle trenger å delta på, men alle kan få invitasjon.
  - Bibliotekmøtet torsdag 24/3 - 14.00-14.45
    - Trygve og Bjørn Kjetil?
    - Trygve innleder, BK om Single sign-on, Leon om implementering av Consortia Manager, Hilde om rebranding og kommunikasjon, Trygve om statistikk og avslutter.
  - Nasjonalbiblioteket og single sign-on
  - Fagpressen
  - Praten med BS